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Disiplin Yönetmeliği 
yenile~~ 

,i,.J. ,ii, ,., 1 Burak Mavi 
" üksek Öğretim Kurumu (YÖK) Öğrenci Disiplin YöJ ~etmeliği'nin 13 ve 24. maddeleri üzerinde değişiklik 

yaptı. 31 Mayıs 1998 tarihli ve 23358 sayılı Resmi Ga
zete'de yayınlanarak yürürlüğe giren karara göre, toplu ve

ya süreklilik arzeden öğrenci eylemleri ile ilgili soruştur
ma yapma yetkisi rektör veya rektör yardımcısının 

başkanlığında görevlendirilecek olan üniversite üst 
kuruluna devredildi. Ayrıca üzerinde değişiklik 
yapılan 21. maddede yer alan yeni hükümlerle, 
yükseköğretim kurumlarından bir haftadan bir 

aya kadar verilecek uzaklaştırma cezaları ilgili fa
külte dekanı, enstitü, konservatuvar veya yükseko-
kul müdürünce verilecek. Devamı 6'da 

Soruşturmalar sonuçlanıyor 1 ÜNİVERSİTE Üst Kurulu, 27 Nisan Pazartesi günü 
yaşanan öğrenci olaylarına ilişkin disiplin soruş
turmasını Haziran ayının sonunda tamamlaya
cak. Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Nüvit Gerek, 
olaylarla ilgisi olduğu öne sürülen 15 öğrencinin 
soruşturmalarının tamamlanmak üzere olduğunu 
söyledi. Prof. Dr. Gerek, olaylarla ilgisi olanların 
kınamadan yükseköğretim kurumundan ihraca 
kadar çeşitli cezalarla karşılaşabileceklerini be- - -
lirtti. Prof. Dr. Nüvit Gerek, cezaya çarptırılan öğ
rencilerin daha önce disiplin cezası almış olma-
ları durumunda ise belirlenen cezanın hükümle
rinin ağırlaştırılaca_ğını ifade etti. Gerek, "Gönül 
isterdi ki Anadolu Universitesi gibi huzurlu bir at
mosferde disiplin yönetmeliğini hiç uy
gulamayalım" dedi. 

Mezuniyet töreni için hazırlıklar sürüyor 
Rektör Yardımcısı Prof. Dr. 

Öz.gür Nemutlu 
A nadoiLı Üniversitesi'nin 40 yıllık tarihin

/"\de ilk kez gerçekleşecek olan toplu me
zuniyet töreni için hazırlıklar tüm hızıyla de
vam ediyor. 28 Haziran Pazar günü yapılacak 
tören için Prof. Dr. Haluk Gürgen, Prof. Dr. 
Sezen Ünlü, Prof. Dr. Ahmet Komot, Prof. Dr. 
Ramazan Ceylan, Devlet Tiyatrosu ba_ş rejisö
rü Ergin Orbey, Devlet Konservatuarı Oğretim 
Görevlilerinden Erol İpekli ve Hasan Şahin
türk'ten oluşan organizasyon komitesi çalış
malarının büyük bölümünü tamamladı. 

sahne alacağı bir eğlence programı düzenle
necek. Organizasyon komitesi tarafından be
lirlenecek bir tarihte tören provası yapılacağı
nı söyleyen Prof. Dr. Haluk Gürgen, törene 
katılacak olan öğrencilerin prova tarihini fa
kültelere asılacak duyurulardan öğrenebile
ceklerini vurguladı. Mezuniyet törenine öğ
renci velilerinin de katılabileceğine işaret 
eden Gürgen, "Gerek mezun olan öğrencile
rimize gerekse öğrenci velilerine hafızalardan 
silinmeyecek bir mezuniyet töreni yaşatmak 
istiyoruz" şeklinde konuştu. Haluk Gürgen 
"Mezuniyet töreni üniversitemizin kırkıncı yı
lına yakışır şekilde gerçekleşecektir" dedi. 

.. ~ 
Haluk Gürgen, mezuniyet 

töreni için 2500 
öğrencinin başvuruda 

bulunduğunu ve törene 
katılmak isteyen öğrenciler 

için başvuru süresinin 12 
Haziran Cuma günü sona 

ereceğini söyledi. Diploma töreni sonrası sunuculuğunu Be
yaz'ın yapacağı ve Deniz Seki, Kubat'ın 

. Oğrenciden teşekkür mektubu 
ÜNİVERSİTEMiZiN mezuniyet töreni

ne işlettrıe Fakültesi'nden başarıyla 
rrıezun ôlan 125 öğrenci davet edildi. 
83,şarılı öğref)s;ilerirnizden biri olan 
ve halını K.T.U. Orman Fakültesfode 
öğretim i.Jyesi olarak çalışan Doç. Dr. 
Mustafafehml Türker, Rektör Ataç'a 
mezuniyet davetiyesi için bir teşekkür 
mektubu y<14arak törene k;:ıtılmaktan 
onur duyacağını belirtti. Yazısı 2'de 

Anadolu Üniversitesi'ne 
teşekkür , Y rd. doçentlere yurtdışı olanağı 

ÜNİVERSİTEMİZDE "Carmina Burana", "Dansa Davet" adlı 
etkinlikleri gerçekleştiren Ankara Devlet Opera ve Balesi, 
Anadolu Üniversitesi'ne gönderdiği mektuplarla gösterilen 
ilgiye teşekkür etti. Genel müdür yardımcısı adına Remzi 
Buharalı tarafından 26 Mayıs günü sunalan Carmina Burana 
konseri ile ilgili olarak Rektörlüğe gönderilen mektupta, 
"Bizlere ve eserimize göstermiş olduğunuz gerek misafirper
verliğinize gerekse sanata ve sanatçıya olan yaklaşımınız 
için tüm üniversiteniz üyelerine kurumumuz adına sonsuz 
teşekkürlerimi sunarım" denildi. Buharalı mektubunda 
ayrıca, 1998-1999 temsil sezonunda daha sık birlikte 
olmayı umduğunu belirtti. 
"Dansa Davet" adını taşıyan bale gösterisini 2 Haziran'da 
üniversitemizde sunan Devlet Opera ve Balesi'nin Bale 
Başkoreografı Fahrettin Güven ise mektubunda Anadolu 
Üniversitesi'ne yapılan turne sırasında gösterilen yakın ilgi
den çok duygulandıklarını ifade etti ve "Hocasından öğren
cisine kadar üzerimizden ilgisini eksik etmeyen tüm görevli 
arkadaşlara bir kez daha teşekkür ederim" dedi. 

3. sayfada 

2. el satış mağazası 
açılıyor 

Öge Demirkan 

Kamu Personeli Dil Sınavı'nda 
(KPDS) 55-70 arasında not 

alan yardımcı doçentlerin yaban
cı dillerini geliştirmeleri amacıyla 
düzenlenen yurtdışı eğitim prog
ramı için başvuru süresi 12 Hazi
ran'da sona eriyor. Üç ay sürecek 
yabancı dil programına, 1 Ocak 
1998'den önce yardımcı doçent 
olan öğretim üyeleri katılacabi
lecek. 
Yurtdışına gönderilecek öğre

tim üyeleri, KPDS'de en yüksek 
puanı alandan aşağıya doğru be-
1 irlenecek. Başvuru için KPDS sı
nav sonuç belgesi ile dilekçe ye
terli olacak. 

İngiltere'nin Bournemouth, 
Cambridge, Oxford ve T orquay 
kentlerindeki program, 6 Tem-

Genç iletişimcilerden 
sergi 

muz-25 Eylül tarihleri arasında 
gerçekleşecek. Rektör Prof. Dr. 
Engin Ataç 25 yardımcı doçentin 
bu programdan yararlanacağını 
belirterek, öğretim üyelerinin lngi
liz ailelerinin yanında ve tek kişi
lik odalarda kalacağını söyledi. 
Ataç, kahvaltı ve akşam yemekle
rinin aileler tarafından verileceği
ni kaydederek, "Öğretim üyeleri 
öğle yemeklerini ve harçlıklarını 
kendi olanakları ile karşılayacak
lar" dedi. 

Rektör Ataç, 50'şer dakikalık 
derslerle haftada 20 saat olacak 
eğitim programının 12 hafta süre
ceğini ifade etti. Yabancı dil eği
tim programı için yurtdışına git
meye hak kazanan öğretim üyele
rinden Yrd. Doç. Dr. Nedim Gür
ses, "60 civarında not alanlar için 

İdari İşler 
kupaya uzandı 

7. sayfada 

çok güzel bir uygulama. Bunun 
yanında kurs için 3 aylık süre de 
yeterli. Fakat bence bu kursun bi
ze en büyük faydası kelime haz
nemizin gelişmesi yönünden ola
cak. Yoksa doğrudan KPDS'ye 
yönelik bir kurs olacağı düşünce
sinde değilim" diye konuştu. Gür
ses sözlerini şöyle sürdürdü: 

"Kurs ile sınavda birbirine çok 
yakın cevaplara ve sınav tuzakla
rına olabildiğince düşmeme ola
nağı yakalayacağız. Bu avantajla
rının yanında sonuç olarak İngil
tere'de üç ay kalmak da dil açısın
dan çok önemli. Böyle bir ortam
da zorunlu olarak çalışmak zo
runda kalacağız. Fakat şunu da 
belirtmek isterim ki bu kurs altya
pısı olanlar için faydalı olacak." 

İÇEM işitmeyi 
öğretiyor 

8. sayfada 



Eczacılık Fakültesi 'nde 

~eAksoy 
Eczacılık 3. sınıf 

Kredili sistemin da
ha sağlıklı ve anlaşılır 
şekilde uygulanması
nı ve yaz okulunun 
ücretsiz olmasını isti
yorum. Kafeteryamız 
gelişmeli ve sadece 
fakülte öğrencilerinin 

kullanımına açık olmalı . . 
Fakültemizde yapılan tamiratlar 

zaman zaman fakülte içi çalışmaları
mızı engelliyor. Bu konuda fakülte 
yönetiminden isteğim bu tamnirat 
çalışmalarının sömestr ve yaz tatille
rinde yapılması. 

Üniversite yönetim kurulu tarafın
dan alınan tek mezuniyet töreni uy
gulamasını destekliyor ve bundan 
sonraki yıllarda da bu uygulamanın 
devam etmesini istiyorum. Danış
manlık sisteminin daha işlevsel hale 
gelmesini diliyorum. 

Ömer Dağ 
Eczacıhk 4. sınıf 

Eczacılık Fakülte
sinde, 1997-1998 
öğretim yılında not 
sistemi değiştirilip 
kredili sisteme geçil
di. Mutlak sistemde 
yer alan bütünleme 
sınavları yerini yaz 

okulu sitemine bıraktı. Bunun öğ
renciler için bir şans olduğunu dü
şünüyorum. Bir son sınıf öğrencisi 
olarak tek ders için ek sınav hakkı
nın verilmesini istiyorum. 

Tolga Ay 
Eczacılık 3. sınıf 

Bu yıl Eczacılık Fa
kültesinde uygulan
maya başlayan kredi
li sistemin öğrencile
re tam olarak anlatıl
masını ve yaz okulu 
için öğrenciden alı
nan ücretin düşük tu
tulmasını istiyorum. 

Fakültemizde ders çalışma odaları
nın olması gerektiğine inanıyorum. 
Ayrıca boş zamanlarımızı değer

lendirebilmek amacıyla fakültemize 
masa tenisi masası istiyorum. 
Diğer önemli bir nokta ise, üniver

site yaşamının unutulmayan günle
rinden birisi olan mezuniyet günü. 
Mezuniyet gününde kep töreninin 
yapılmasını ve her yıl bu geleneğin 
tekrarlanması gerektiğine inanıyo
rum. 

Özlem Vural 
Eczacılık 3. sınıf 

Öncelikle fakülte
mizden labaraotuvar 
çalışmalarının daha 
yapıcı hale getirilme
sini istiyorum. Ayrıca 
sınav tarihleri arasın
da daha uzun bir za
man dilimi olursa, 
çalışmalarımızı daha 

rahat yapabileceğiz. Ayrıca üniver
site yaşamının en özel günlerinden 
birisi olduğunu düşündüğüm mezu
niyet gününde, bundan sonra her 
sene. kep töreni yapılmasını istiyo
rum. Bunların dışında fakültemizde 
bulunan kulüp etkinliklerinin artma
sını ve duyuruların fakültemizde dü
zenli bir şekilde asılmasını ve bu 
yolla her olaydan haberdar edilme
mizi istiyoruz. Son olarak ders müf
redatı ile ilgili önemli bir isteğimiz 
var. Ben ve arkadaşlarım mesleğimi
ze uygun, bilgilerini daha çok kulla
nacağımız derslerin ağırlıklı olarak 
verilmesini talep ediyoruz. 

~er Dağ_de_vı_·r_e_n ___ _ 
Eczacılık 3. sınıf 

Kredili sistemle 
eğitim veren fakü !te
mizde açılacak olan 
yaz okullarında kredi 
başına ücret alınma
sını istiyorum. 

Bunun yanında sı
navların daha geniş 

zamana yayılması da bizim önemli 
bir sorunumuz. Bu sayede dersleri
mize daha iyi çalışma imkanı bula
cağımızı düşünerek, fakülte yöneti
minden sıhav zamanlarını yeniden 
düzenlemelerini rica ediyoruz. 
Ayrıca her üniversiteli öğrenci gi

bi biz de kep töreninin yapılmasını 
istiyoruz, bu bütün arkavdaşlarımı
zın en önemli isteği. 

Öte yandan akademik takvimde 2. 
dönem vize tarihleri de biz de 
önemli sıkıntılar yaratıyor. Bu vize
ler biraz daha erken tarihe alınırsa, 
finallere daha iyi hazırlanma imkanı 
bulacağımıza inanıyorum. 
Bunların dışında kredili sistem 

hakkındaki belirsizliklerin ortadan 
kaldırılmasını ve öğrencilerin bu ko
nuda bilgilendirilmesini istiyoruz. 
Öte yandan fakültemizle ilgili bir ta
kım yapısal sorunlar da var. Örneğin 
okul içinde tadilat yapılacaksa bu
nun yaz döneminde yapılması daha 
uygun olur. Buna ek olarak okulu
muzda bulunan öğrenci dolapları
nın artırılması ve bir sisteme bağlan
ması gerekiyor. Bu konuda da fakül
temiz yönetiminden bizlere yardım
cı olmalarını talep ediyoruz. 

Kemal Karamercan 
Eczacılık 3. sınıf 

Öncelikle, duyuru
ların resmi bir şekilde 
ve zamanında duyu
rulmasını istiyorum. 
Ayrıca sınavlara daha 
geniş bir zaman dili
mi ayırmalı. Sınav ta
rihlerinin arasında 
yeterli zaman olma

yışı, bizi büyük sıkıntıya sokuyor. 
Öte yandan bilgi çağını yaşadığı

mız şu günlerde, daha modern bir 
bilgisayar labarotuvarına sahip ol
mak belki de en önemli dileğimiz. 
Ders müfredatı ile ilgili olarak ise, 
bence Farmakaloji derslerine daha 
çok önem verilmesi gerekir. Hatta 

Görüşler 

bu dersin 2 yıla çıkarılmasının bize 
önemli faydalar sağlayacağını düşü
nüyorum. 

Bunların dışında, okul içinde tadi
lat yapılması gerekiyorsa bunun ya
zın yapılması daha iyi olur kanısın
dayım. Çünkü tadilat sırasında orta
ya çıkan gürültü ve rahatsız durum, 
bizlerin derslerine konsantrasyonu
nu engelliyor. 

Fatih Parlak 
Eczacılık 3. sınıf 

Bir üçüncü sınıf 
öğrencisi olarak sos
yal ve kültürel aktivi
telerin üniversite ya
şamını renklendirdi
ğine inanıyorum. Bu 
yüzden sosyal ve 
kültürel aktiviteleri n 
mümkün olan en üst 

düzeyde gerçekleştirilmesini istiyo
rum, 

Diğer bir konu ise mezuniyet ve 
kep töreni. Fakültemizde bundan 
böyle her sene kep töreni düzenlen
mesini istiyorum. 
Ayrıca fakültemize kütüphane ya

pılmasını oldukça gerekli buluyo
rum ve bu konuda fakülte yönetimi
nin bizlere yardımcı olmasını istiyo
rum. 

!:I_ğur Çelik 
Eczacılık 3. sınıf 

Üniversitemizde 
spor faaliyetlerinin 
yapılabileceği pek 
çok alan var. Buna 
karşın bu tesislerden 
yararlanan öğrenci 
sayısı oldukça kısıtlı. 
Özellikle çim saha ve 

kapalı basketbol sahası sadece bazı 
fakülte öğrencilerine ait gibi. Diğer 
fakülte öğrencilerinin de bu tesisler
den kolayca yararlanabilmesini isti
yorum. 
Ayrıca fakültemizde öğretmen ve 

öğrenci ilişkilerinin çok zayıf oldu
ğu kanaatindeyim. Öğretim eleman
ları, öğrencilerinin düzenlediği et
kinliklere gerek seyirci, gerekse yar
dım bakımından destek olmuyorlar. 

Kantinimizin daha modern bir ya
pıya kavuşmasını istiyorum ancak, 
kantinimiz tüm fakültelerin birleşim 
noktası olmamalı. 
Diğer taraftan fakültemizin önün

de bulunan basketbol sahasının po
taları yok. 

Fakülte yönetiminden bu konuda 
yardım bekliyor ve öğrencilerin de 
potaları daha dikkatli kullanmalarını 
istiyorum. 

Öte yandan Öğrenci İşleri birimi
miz üniversitemizin ve fakültemizin 
aldığı kararları bizlere duyurmasını 
istiyorum. 

Ne yazık ki bu güne kadar bu ko
nuda pek başarılı olamayan birimin 
bundan sonra daha işlevsel hale ge
tirileceğini umuyorum. Bunların ya
nı sıra fakülte giriş-çıkışlarında kim
lik uygulamasına gidilmesini is
tiyorum. 
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Öğrenciden teşekkür mektubu 
Üniversitemizin 40. Kuruluş Yılı nedeniyle düzenle

necek olan mezuniyet törenine İşletme Fakültemize 
bağlı bölümlerde okuyan başarılı 125 son sınıf öğrenci
sinden biri olarak tören grubunda yer almak ve tören 
giysisi giymek üzere davet edilmiş bulunmaktan büyük 
mutluluk duymaktayım. 

Karadeniz Teknik Üniversitesi (KTÜ) Orman Mühen
disliği Bölümü Orman Ekonomisi Anabilim Dalı'nda ça
lışan bir öğretim üyesi olarak, eğitim-öğretim ve araştır
ma faaliyetlerimde ekonomi ve işletmecilik bilgilerine 
büyük ihtiyaç duymaktaydım. Bu ihtiyaçtan dolayı, ikti
sat, işletmecilik alanlarındaki bilgi birikimimi genişlet
mek ve formasyon kazanmak amacıyla, ÖSYM sınavla
rına girerek, Anadolu Üniversitesi İşletme Fakültesi, Pa
zarlama Bölümü'ne 8979796883 numarası ile 1994 yı
lında kayıt yaptırdım. 

Aradan geçen dört sene sonunda; sorumlu olduğum 
ve satır satır okuduğum örgün eğitimde bile kalitesine az 
rastlanacak bilgi bankalarının bulunduğu kitaplara, kay
naklara ulaşmam; bir öğretim üyesi olarak ancak öğren
cilik de yani sürekli okuyarak yeni bilgiler edinmek ve 
bilgileri güncelleştirmek gibi bir fırsatı yakalamam; öğ
renciliğim boyunca KTÜ,İİBF öğretim üyelerinden aka
demik destek faaliyetleri çerçevesinde saat 17.00'den 
sonra ders alarak, iktisat ve işletmecilikle ilgili bilgileri 
aktif tartışma ortamında kazanmış olmam; çalışma ko
numla ilgili araştırmalarım ve makalelerimin içeriğini, 

kaynakçasını zenginleştirmem, fakültemde okuttuğum 
Ekonomi, Orman İşletmeciliği ve Orman Ürünleri Pa
zarlaması ... vb derslerde öğrencilerime daha etkin ve ve
rimli olarak yararlı olmam ve nihayet katıldığım bilimsel 
etkinliklerde ve bu platformlarda çalışma alanımla ilgili 
yapmış olduğum tartışmalarda daha nitelikli olmam gibi 
pratik faydalar sağlamış bulunmaktayım. • 

Halen, anadolu Üniversitesi'ne bağlı İşletme ve İktisat 
Fakültelerinin ilgili bölümlerinde "açık öğretim sistemi" 
ile okuyan öğrencilerin, sahip oldukları nimetin aslında 
ne denli önemli olduğu konusunda da yazıya dökülebi
lecek -bu yazının kapsamını aşacak- epeyce gerçek de 
bulunmaktadır. 

Özetle, İ.Ü. orman Fakültesi Orman Mühendisliği Bö
lümünde Lisans, İ.Ü. Fen Bililmleri Enstitüsü, Orman 
Mühendisliği Anabilim Dalı Orman ekonomisi Alt Da
lında Yüksek Lisans ve KTÜ Fen Bilimleri Enstitüsü, Or
m~n Mühendisliği Anabilim Dalı, Orman Ekonomisi-Alt 
Dalında Doktora eğitimini 11 yıl süren örgün eğitim tec
rübesi alan bir akademisyen olarak, açıköğretim sistemi 
ile okuduğum bu ikinci fakültemde "gerek. ve yeter şart
ları sağlayan bilgilere ulaşmış ve bu bilgilerden tatmin 
olmuş bir öğrenci" olarak mezun olma aşamasında ol
duğumu da ifade etmek istiyorum. Burada yeri gelmiş
ken, açıköğretinı sistemi projesini ülkemizde planlayan 
ve ona işlerlik kazandıran, okuduğumuz kitapları yazan, 
edite eden, basan ve dağıtan tüm akademik ve idari per
sonele de şükranlarımı sunmayı bir borç bilyorum. 

Bu vesile ile, birlikte olmaktan mutluluk duyacağım 
mezuniyet törenine katılacağımı ve Kredi ve Yurtlar Ku
rumu'nda kalacak yer talebimin olduğunu saygılarımla 
bilgilerinize arz ediyorum. 

Doç. Dr. Mustafa Fehmi TÜRKER 
K.T.Ü. Orman Fakültesi 
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10-16 Haziran 1998 Haber 

21. da siyaset değişecek 
Rüşdü Saraçoğlu, "Bilgi teknolojisinin kullanıl
dığı ülkelerde devlet küçülüyor ve birey ön pla
na çıkıyor. Siyasetin ekseni değişiyor. 21. yüz
yıl siyasetinde sağ-sol ayrımı ortadan kalkacak, 
bu bağlamda Türkiye'de yeniden şekillenmek 
zorunda." 

''"'''""'''"'·'"Kemali. Coşkun 

U•• niversitemizde 5 Hazi
ran'da İktisadi ve İdari Bi

limler Faklütesi'nin "Bilgi Tekno
lojisinin Ekonomiye Katkıları" 
konusunda gerçekleştirdiği kon
feransa konuşmacı olarak katılan 
ANAP İzmir Milletvekili ve Mer
kez Bankası Eski Başkanlarından 
Dr. Rüşdü Saraçoğlu konuşması
na 20. yüzyıl ınsanın hayat bek
lentisinin, bir önceki yüzyıla gö
re iki katına çıktığını söylerek 
başladı. Sağlık konusunda bazı 
bilgiler veren Saraçoğlu, Avru
pa'da doğum kontrol hapının 
yaygınlaşmasıyla kadınların cin
sel özgürlüklerini kazandığını 
kaydetti. Son günlerin popüler 
ilacı olan Viagra'ya da değinen 

Saraçoğlu, İnternet aracılığıyla 
ilaç hakkında edindiği bilgiler 
konusunda açıklamalarda bu
lundu. 

21. yüzyılda bilgi teknolojisin
de öne geçen toplumların ilerle
yeceğini belirten Saraçoğlu, bil
gisayar teknolojisinin gelişimi ve 
bilgiye ulaşmanın öneminden 
söz etti. Saraçoğlu, internetin 
yaygın kullanımına dikkat çeke
rek, "İnternet 1993 yılından bu 
yana 100 milyonun üzerinde 
kullanıcıya ulaştı bu sayı televiz
yon ve radyonun 30 yılda ulaştı
ğı rakamın üzerinde" dedi. 

Sanayi devrimi sonrasında 
toplumsal yapının değiştiğini 
kaydeden Saraçoğlu, teknolojik 
gelişmelerle toplum yapısının 

Kariyer Günleri 
sona erdi 

---~Bu yıl 
üçüncüsü 
yapılan 
kariyer 
günlerine 
katılan 
firmalar 
tanıtım 

amaçlı 
standlar 
kurdu 

Özgür NEMUTLU 

Rüşdü Saraçoğ/u 21. yüzyıl siyasetini şekillendirdi. 

devingen hale geldiğine dikkat 
çekti. Türkiye'nin bu süreçte bil
giyi kullanan ülke olarak çaba 
göstermesi gerektiğine değinen 
Saraçoğlu, bilgi çağıyla toplum
lardaki siyasetin ve toplumsal 
yapının sağ-sol bağlamında ol
mayacağını kaydetti. Bunu da 
bilgiyi kullanan ülkelerdeki sis
temlerle açıklayan Saraçoğlu, 
"Bilgi teknolojisinin kullanıldığı 
ülkelerde devlet küçülüyor ve 

birey ön plana çıkıyor. Siyasetin 
ekseni değişiyor. 21. yüzyıl siya
setinde sağ-sol ayrımı ortadan 
kalkacak. Bu bağlamda Türkiye 
kendini yeniden şekillendirmek 
zorunda" dedi. Temsili demok
rasi kavramının da bilgi çağında 
kalkacağı iddiasında bulunan 
Saraçoğlu, "Teknolojik değişikli
ği anlayıp, kabullenip, kendimizi 
yeniden şekillendirmeliyiz" diye
rek sözlerini tamamladı. 

Tüm üyeleri öğrencilerden oluşan AISEC 
(Öğrenci Değişim Organizasyonu) 

grubunun düzenlediği 3. Kariyer Günleri 
sona erdi. İki gün süren organizasyon 
Anadolu Üniversitesi Kongre Merkezi 
Kırmızı Salonda gerçekleşti. Öğrencilerle 
firma yetkililerini buluşturmayı amaçlayan 
Kariyer Günleri'ne Eskişehir'den dört firma 
katıldı. Firmaların kendi yönetim biçimlerini 
anlattığı toplantıların yanı sıra eğitim amaçlı 
seminerlerin de düzenlendiği organizasyon
da, bazı firmalar tanıtım amaçlı standlar 
kurdu. 

Açıköğretim iktisat.ve işletme Fakülteleri'nin yılsonu sınavları 6~7 Haziran 1998 
' tarihlerinde 7S ilde ve 5 bin 604 binada yapıldı. 

AÖF yı!sonu fmal 
smavlan yapıldı 

Öğrencilere özgeçmiş formlarının 
dağıtıldığı Kariyer Günleri'ni organize eden 
AISEC'li öğrenciler, özgeçmiş formlarının 
bilgisayara kaydedileceğini ve formların fir
maların eleman ihtiyaçları için öğrenci port
föyü oluşturulmasında kullanılacağını belirt
tiler. 

Organizasyona katılan öğrenciler ise Kari
yer Günleri'nin geçen yıllara göre sönük 
geçtiğini ve eğitim amaçlı seminerlerin sayı
sında azalmalar olduğunu söylediler. Kari
yer Günleri'ne daha çok firmanın katılması 
gerektiğin i belirten öğrenciler, Organizasyo
nun final sınavlarına rastlaması nedeniyle 
organizasyona az sayıda öğrencinin katıl-

Burak Mavi 
A crköğretim Fakültesi yılsonu final sı
r\;avları 75 il ve 80 merkezde 6-7 Ha
ziran günlerinde yapıldı. Sabah ve öğle
den sonra dört oturumda gerçekleşen .?ı
navlara, 457 bin 826 öğrenc;i katıldı. AOF 
yılsonu ftnal sınavlarında 123 bin 738 gö
revliyle birlikte 52 bin 645 gözetmen gö
rev aldı. 5 bin 654 bina ile 47 bin 716 sa
londa yapılan sınavlara çok sayıda hü
kümlü ve tutuklu da katıldı.Konuyla ilgili 
olarak görüşlerini aldığımız Anadolu 
Üniversitesi Bilgisayar Araştırma ve Uy-

gulama Merkf'ti Müdürü Prof. Dı-, Önder 
özka:zanç sınavların, başarıyla tamam
landığını söyledi. Özürlü öğrencilerin 
kendilerine ayrılan özel salonla_rda sınav
larına girdiklerine değinen Oıkazanç, 
13-14 Haziran Cumartesi ve Pazar günle
ri AÖF öğrencilerinin af sınavlarıyla bir
likte bazı /\ÖF önlisans programlarının 
y-ıpılacağını belirtti. 

Özkazanç., Açıköğretim Fakültesi bü
tünleme sınavlarının 5-6 [ylül tarihlerin
de yapılacağını vurgulayarak sözlerini 
noktaladı. 

KISA KISA ... 
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Organ nakli 
ve yaşam 
ANADOLU Üniversitesi Eğitim 

Fakültesi'nin 2 Haziran'da ger
çekleştirdiği "Organ Nakli ve 
Yaşam" konulu . konferansa 
Doç. Dr. Enver ihtiyar, Yrd. 
Doç. Dr. Ömür Elçioğlu, Dr. 
Figen Bayrak ve OBAT Grubu 
konuşmacı olarak katıldı. Kon
feransta konuşmacılar Türki
ye'de organ nakli konusunda 
yeterli bilincin oluşmadığına 
dikkat çekti. Organ naklinin, 
65 milyon nüfusa rağmen ye
tersiz kaldığını belirten konuş
macılar, medyanın bu konuda 
toplumu yeterince bilgilendir
mediğine dikkat çektiler. Or
gan nakli konusunda toplumu 
daha duyarlı olmaya çağıran 
konuşmacılar, organ hastalıkla
rının tek tedavisinin organ nakli 
olduğunu belirttiler. 

Liseliler sergide 
GAZİ Lisesi öğrencileri Eğitim 

Fakültesi öğrencilerince dü
zenlenen yıl sonu sergisini gez
diler. Eğitim Fakültesi 1. sınıf 
öğrencilerinin Temel Sanat Eği
timi dersinde ürettikleri çalış
malardan oluşan sergiye Gazi 
Lisesi'nden birçok öğrenci ka
tıldı. Gezi hakkında görüştüğü
müz Gazi Lisesi resim öğret

menlerinden Nesrin Dinçer ge
zinin amacının öğrencilerin 
gözlem yeteneklerini geliştir
mek olduğunu ve sanatta ör
nek incelemeye önem verilme
si gerektiğini belirtti. 

Eşitlik olmadan 
iletişim olmaz 
ANADOLU Üniversitesi İletişim 

Bilimleri Fakültesi öğretim gö
revi i !erinden Ferruh Uz tuğ, 
Eğitim Fakültesi'nde "Etkili İle
tişim ve Sözsüz İletişim" konu
lu bir konferans verdi. 3 Hazi
ran Çarşamba günü gerçekle
şen konferanstaki konuşmasın
da Uztuğ, insanlar arası iletişi
min gün geçtikçe kaybolduğu
nu söyledi. Modern yaşamın 
insanların önüne hedef olarak 
başarı ve maddi dolaşım un
surlarını koyduğuna işaret 
eden Uztuğ, "Günümüzde in
sanlar arası iletişim kopukluğu
nun en büyük nedenlerinden 
biri günlük yaşamın getirdiği 
stres lerin insanları birbirlerine 
karşı tahammülsüz kılmasıdır" 
dedi. İnsanların hiç bir ilişkile
rini barışık sürdüremediklerine 
dikkat çeken Uztuğ, bunun ne
denini insanların kendileriyle 
olan iletişimlerinin kopuk ol
masına bağladı. Kendisiyle ba
rışık bir birey olmanın ancak 
kişinin kendi içinde öz eleştiri
sini yapmasıyla gerçekleşebile
ceğini söyleyen Uztuğ, insan
ların kendi davranışlarını ob
jektif olarak değerlendirmesi 
gerektiğini belirtti. 



Röportaj 
• 
ikinci el satış mağazası açılıyor 
Anadolu Üniversitesi'nde açılması planlanan ikinci el satış mağazasıyla öğren
ciye düşük ücretle, öğrencinin ihtiyacına yönelik hertürlü eşyanın satılması plan
lanıyor. Buradan elde edilecek gelir de oluşturulacak fon yoluyla yine öğrenci 
için kullanılacak. 

Alper URUŞ hiç bir ücret ödenmeye
cek. 

Şu anda varılan son 
durum nedir? 

Yurt dışında birçok üni
versitede öğrencinin 

yararlanması için ikinci el 
satış mağazaları hizmet ve
riyor. Burada amaç az kul
lanılmış, yıpranmamış, kul
lanılacak durumda olan eş
yarın çok düşük ücret kar
şılığında öğrenciye sunul
ması. Anadolu Üniversite
si'nde de bu amaçla ikinci 
el satış mağazası kurulması 
planlanıyor ve bunun için 
bir komisyon oluşturuldu. 
Prof. Dr. Güneş Berberoğlu 
başkanlığında oluşturulan 
komisyonda Prof Dr. Ülker 
Öğütveren, Doç. Dr. Emel 
Şıklar, Doç. Dr Nazlı Kır
mızı, Doç. Dr. Meral Nal
çakan, Doç. Dr. Nurten Er
doğan, Yrd. Doç. Dr. Sevgi 
Gerek, Yrd. Doç. Dr. Rana 
Ekşinat, Yrd. Doç. Dr. Sev
gi Öztürk, Yrd. Doç. Dr. 
Nurhan Şakar, Yrd. Doç. 
Dr. Elif Dağdemir, Yrd. 
Doç. Dr. Aynur Boyer ve 
Öğr. Grv. Füsun Curaoğlu 
görev alıyor. 

Komisyonda çıkan karar 
sadece giyim malzemeleri
nin satılması yönündeydi. 
Fakat bu sonra boyut de
ğiştirdi ve öğrenciyi ilgilen
diren, öğrencinin ihtiyacı
na cevap verecek bütün eş
yaların satılması biçminde 
değişti. Böylelikle komis
yon öğrencinin ihtiyaç du
yabileceği bütün eşyaların 
satılmasını kararlaştırdı. Prof. Dr. Güneş Berberoğ/u 

İkinci el satış mağazası
nın kurulmasıyla ilgili ola
rak oluşturulan komisyo
nunun başkanı Prof. Dr. 
Güneş Berberoğlu ile gö
rüştük. 

Bu proje nasıl oluştu? 
11Öğrenciye katkı sağla

maya yönelik11 bir yardım
laşma ve dayanışma ko
misyonu kurulması fikri re
törümüzden çıktı. Bu ko
misyonun kurulmasındaki 
amaç; ücretsiz olarak top
lanacak eşyaların öğrenci
ye en ucuz biçimde satıl
masıdır. Burada yanlız 
önemli bir nokta var, topla
nacak eşyaların kullanılır 
durumda olması gerekir. 
Ya hiç kullanılmamış ol
malı ya da çok az kullanıl
mış olmalı. İkinci bir nokta 
ise toplanacak eşyalar için 

Projenin amacı nedir? 

Bu projenin amacı; öğ
renciye yönelik etkinlikleri 
yoğunlaştırmak ve öğren
ciyle dayanışma içine gir
mektir. Bu kurumun çok 
önemli bir parçasıdır öğ
renci ve bunu öğrenciye 
hissetirmek de bu projenin 
önemli bir amacıdır. 

İkinci el satış mağazası
nın kurulması yolunda 
şimdiye kadar verilen ka
rarlar nelerdir? 

İyi bir depo yeri belirlen
dikten sonra duyurular yo
luyla eşyalar toplanacak. 
Yılda iki kez, sonbahar ve 
ılkbahar aylarında olmak 
üzere birer hafta sürecek 
bir organizasyon düzenle
necek. Burada önemle be
lirtmek isterim ki toplanan 
eşyalar olabildiğince düşük 
fiyatla öğrencilere sunula
cak. 

Bu uygulama yılda iki 
kez mi yapılacak, sayısının 
artırılması düşünülüyor 
mu? 

Bu konu komisyonun 
toplantısında da konuşul
du. Toplanan eşyaların be
lirli bir miktara ulaşmasın
dan sonra Yunusemre 
Kampusü içerisinde uygun 
görülen bir mekanda sü-

rekl i satış uygulamasının 
başlatılması kararlaştırıldı. 
Bu yolla öğrenciye sağla
nak imkanın süreklilik ka
zanması sağlanmış olacak. 

Toplanacak eşyalarda ne 
gibi özellikler aranacak? 

Toplanacak eşyalarda 
aranacak özellikleri de 
şöyle özetleyebiliriz; önce
likle eşyalar kullanılmış 
olabilecek ancak eskimiş 
olmayacak. Yırtık, sökük, 
rengi solmuş eşyalar kesin
likle satılmayacak. Eşyalar 
toplandıktan sonra da kul
lanılabilir durumda olanlar 
değerlendirilecek. Bunun 
yanında bazı mağazaların 
ellerinde kalan fakal kulla
nılabilir durumda olanları 
da değerlendirmeyi planlı
yoruz. 

Toplanan eşyaları hangi 
kriterlere göre fiyatlandıra
caksınız? 

Eşyalar toplandıktan son
ra kurulan komisyon üye
leri bu eşyaları ayırıp fiyat
landıracak. Kriterimiz ise 
olabildiğince düşük fiyatla 
öğrenciye sunmak olacak. 
Eşyalar yardım amaçlı top
lanacak ve kesinlikle ücret 
ödenmeyecek. Fiyatlar be
lirlendikten sonra da uygun 
görülen bir yöntemle ürün-
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ler satışa sunulacak. 

Eşyalırın satışından sağ
lanacak gelir nasıl değer
lendirilecek? 

Satılacak malların 
satışından oluşan miktar 
ise oluşturulacak bir fonla 
yine öğrenci için kul
lanılacak. Sonuç olarak 
fonda toplanan para kesin
lik öğrenciye geri dönecek. 
Fakat bu fonun nasıl kul
lanılacağı daha kesinlik 
ka;ranmadı ama hu fon 
burs ya da öğrencinin 
yararlanabileceği mekan
ların oluşması için kul
lanılabilir. Fakat kriter 
daha belli değil. Toplanan 
eşyaların satışından oluşan 
fon; rektörlük denetiminde 
ve öncülüğünde, komis
yonumuzun kararlaş
tıracağı yöntemle devreye 
sokulacak. 

Son olarak iletmek is
tediğiniz bir mesaj var mı? 

1998'in Ekim ayının 
üçüncü haftasında ilk el
kini iğimizi gerçekleştir
meyi düşünüyoruz. Bu 
konuyla ilgili bilgi almak 
isteyenler beni 3242 nolu 
telefondan arayabilirler ve 
desteklerine ihtiyacımız ol
duğunu da belirtmek is
terim. 

Ken 
Toplu 
taşımacı I ıktaki 
sorunlar 2 
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O.· nceki hafta ele aldığmız 11toplu taşımacılıktaki so
runlar11 başlıklı yazımızda belirttiğimiz duraklar 

konusuna açıklık getireceğiz. Geçen yazımızda birçok 
büyükşehrin sorunu olan toplu taşımacılık konusunda 
belediyemizin yeni bir alternatif oluşturmasının ger
ğinden bahsetmiştik. Eskişehir Büyükşehir Belediye
si'nin otobüslerinin birçoğunu özelleştirmesi ile, aslın
da bir kamu görevi olan Eskişehir'deki toplu taşımacı
lığın yeterli derecede sağlanamadığına değinmiştik. 

Bilindiği gibi Eskişehir'deki otobüs durakları özellik
le şehir içerisinde hem yaya, hem de araç trafiğini 
olumsuı yönde etkiliyor. Günün en dingin saatlerinde 
bile, KILllay'da trafik yoğunluğu yaşanıyor. Yolların 
otobüslerin duracağı kadar yeterli genişliğe sahip ol
maması trafiği yoğunlaştıryor. Kızılay'da cadde üzerin
de birkaç durağın olması da bu kargaşayı engellemi
yor. Çünkü ard arda duran birkaç otobüs diğer durağı 
da işgal ediyor. Aynı şekilde durakların bulunduğu 
kaldırımların da yetersiz olması yüzünden sabah ve 
akşam saatlerinde buralardan yürümek imkansızlaşı
yor. Şehrimizde son günlerde duraklarda yeni düzen
lemeler dikkatimiz çekti, fakat bu duraklarda niçin o 
durağın bulunduğu semtin ismi yazılmıyor ve niçin o 
duraklarda o semte ait bir kroki yok? Ayrıca otobüsle
rin hangi saatlerde kalktığına dair bir afiş, özellikle son 
duraklarda, niçin asılmıyor? Böylesi uygulama birçok 
büyükşehirde uygulanıyor. Böyle bir uygulama ile şeh
rimize yeni gelen insanlar ile adres arayanlara kolaylık 
sağlanacağı kanısındayız. 

/\naclolu Üniversitesi Yunusemre Kampusü'nün 
önünde yeni bir düzenleme yapılıyor. Yolun genişle
tilmesi ve durağın yeniden düzenlemesi olumlu bir ge
lişme, fakat yeni düzenlemeyle E-S'den Bağlar cadde
sine yapılan s,ıpak kaldırımın daralmasına neden oldu. 
Hergün binlerce öğrencinin geçtiği bu kaldırımların 
daralması hem insanların yürümesini güçleştiriyor, 
hem de yayaların üst geçit yerine E-5 yolu üzerinden 
geçmesine necJen oluyor. Bununla birlikte otobüslerin 
Çağdaş Sitesi'nin önünden geçerek yolunu uzatmasıy
la bazı otobüsler yaya geçidi üzerinde yolcu indiriyor. 
Hem tarfiğe kurallarına aykırı olması nedeniyle, hem 
de daha önce bu yol üzerinde kaza geçiren insanlar 
düşünülerek bu duruma karşı tedbir alınması gerek
mez mi? 
Şehrimizin büyük caddelerinden biri olan Atatürk'te 

özellikle Şehir Staduyumu'nun olduğu kavşakda da, 
inanılmaz boyutlarda trafik kuralı çiğneniyor. Odun
pazarı yönüne giden otobüsler yanyana bazen üç oto
büs olarak dizelebiliyor. Bu da orada hem trafikte kar
gaş,ıya neden oluyor, hem de karşı yönde gelen araç
ların yolu i~gal ediliyor. 

Kalabalık semtlerde, insanlarımızın kargaşa ya
şamadan otobüslere binmesini sağlayacak şekilde 
duraklar yapılmasıyla otobüslere binmenin daha kolay 

c ~ ... -trt ı ar aıç.ı o Fng9. HEWLETT 
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Genç iletişimcilerden sergi 
İletişim Bilimleri Fakültesi Basım ve Yayımcılık Bölümü 
Öğrencileri üç ayrı sergiden oluşan "toplumsal belgeci" nite
likli fotoğraf sergisi açtı. 

Anadolu Üniversitesi'nin 40 .yılı ve İleti
şim Bilimleri Fakültesi' nin 20. yıl etkin-

likleri kapsamında İletişim öğrencileri bir . 
fotoğraf sergisi açtı. Basım ve Yayımcılık ~ 
Bölümü öğrencileri Atilla Önver, Erdem Çe- '5 
tintaş, Bahar Ünsal ve Ebru Köseoğlu'nun or- 1 
taklaşa açtıkları sergide Bahar Ünsal ve Ebru 
Köseoğlu'nun dönem başında yapmış olduk
ları fotoğraf amaçlı gezilerinde Urfa ve çev
resini konu alan ve 30 fotoğraftan oluşan 
"Urfa'dan insan Manzaraları" adlı sergisi yer 
aldı. Ulusal basında da yer alan proje İleti
şim Bilimleri Fakültesi öğretim görevlisi Mer
ter Oral'ın organizasyonuyla gerçekleşti. Bir 
diğer sergi Erdem Çetintaş'ın Kütahya Sa
manpazarı bölgesini ve bölgedeki kültürel 
yaşamı konu alan, 20 fotoğraftan oluşan 

Atilla Önver, Erdem Çetinfsaya, Ebru 
Köseoğ/u, H. Bahar Unsal 

Flütlerle müzik demeti 
Devlet Konservatuvan Mü

zik Bölümü öğrencilerin
den bir konser daha; Öğr. Grv. 
Özlem Koçyiğit'in . öğrencile
rinden flüt-piyano resitali ver• 
di. 5 Haz;iran Cuma mı sa
at 19:00' da Ana . .O. evlet Ko
servatuvarı Uygulama Sahne
si'nde dinleyiei karşısına çıkan 
Göknur Ülker ve Ebru Baş
kurt'un verdiği konsere piyano-

Mozart akşamı 

ÇİZGİMiz&rnl 

suyla Hale Vural ve A. Burak 
13asmacıoğlu eşlik etti. ilk bö
lümde L. Vinci, W.A. Mözart, 
A. Honegger, F. Mendels
sohn'eserlerini flüti.iyle Göknur 
İlker seslendirdi. 

ikinci bölümde ise flütüyle 
Ebru Başkut C. Depusy, A. F. 
Doppler, F. Poulenc ve P.Ga
ubert'in eserlerini seslendirdi. 
Dinleyenlerden çok alkış alan 
Başkut defalarca dinleyenlerini 

Ana.Ü. Devlet Konservatuvarı 
MüLik Bölümü Prof. Dr. Sevda 

Askerov.ı'nın Lisans 2 öğrencileri 
bir konser verdi . 5 Haziran Cuma 
cıkşanıı saaı 20:30'da Ana. Ü. Dev
lcı Konservatuvarı Uygulama Sah
ıwsi'ııclc dinleyicilerin karşısına çı
k,ın öğrenciler konserlerinde W.A. 
Moı,ırt'ın h,1yaıını, sanatını ve eser
lerini kurgusal bir şekilde seslendir
diler. Anlatıyla birlikte ilerleyen ak
şamda Moıarl'ın ünlü eserleri de 
öğr('ncilcr ıarafından seslendirildi. 

hıde.n:ı.rciSI o-lol::ıÜ 
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"Kütahya-Saman
pazarı" adlı sergisi 
oldu. 

Atilla Önver'in ça
lışan çocuklar ve taş
ra çocuklarını konu 
alan ve 20 fotoğraftan 
oluşan "İlk Adım: Ço
cuk I ar" ad I ı fotoğraf 
sergisi yer aldı. Beğe-

Yol yol Mavi Sakal 
Atilla Ônver 

Doritos'un sponsorluğunda 
gerçekleşen Mavi Sakal 

Konseri 4 Haziran Cuma akşamı 
Ana. Ü. Açıkhava Tiyatrosu'nda 
dinleyenleriyle buluştu. Saat 
17:00'de üniversiteli gençlerin 
karşısına çıkan gurup Status 
Quo, Moody Blues gibi ünlü 
grupların yanı sırakendi bestele
rini de seslendirdi. Kötü havaya 
rağmen oldukça ilginin yoğun 
olduğu konser, gurubun gerçek
leştirmekte olduğu Türkiye Tur
nesi'98 in Eskişehir halkasını 
oluşturdu. 

1979 yılından beri müzik ya
şamına devam eden Mavi Sakal 
Türkiye'de çıkan ilk Rock CD'si
nin sahibi olma özelliğini taşı-

Zeki Tümlü 

yor. Ayrıca 1997 yılında Status 
Quo grubunun davetlisi olarak 
Londra Wembley Arena'da iki 
konser verdi. Geçtiğimiz yıl 
uzun bir çalışma döneminden 
sonra ortaya çıkan üçüncü al
bümleri "Mavi Sakal 97/ İki Yol" 
ela senfonik parçalarda Londra 
Senfoni, Londra Flarmoni ve St. 
Martin in The Fields orkestrala
rından seçilen 40 müzisyenden 
oluşan Landon Session Orchest
ra gruba eşlik etti. Murat Tümer, 
Kaan Altan, Genç Osman Yavaş 
ve Andy Wand'dan oluşan grup 
ayrıca kampüsümüzü de gez
diler. Kampusümüzü çok güzel 
bulduklarını belirten grup 
üyeleri, gösterilen ilgiden mem
nun kaldıklarını söylediler. 

Sinemalarda 
► Mavi Arı 
© Yaramaz Harry 
(Komediden hoşlananlara) 
Seans: 14:30, 16:45, 19:00, 
21 :15 
► Yeşil Arı 
© Şifre Merkur 
(İlginç bir konu) 
Seans: 14:30, 16:45, 
19:00,21: 15 
► Kırmızı Arı 
© Can dostum 
(Sıcak bir film) 

, (, ....... ;;\!%•·· ·· .. ·•··· ·•.•·•··· ··•.+ ·@ 

KlS.t\ KISA ... 
,,.thAW·• i f·;. ····•+&t•···. 

Bozüyük 'ten 
Seramik sergisi 
BOZÜYÜK Meslek Yüksekoku

lu Seramik Bölümü öğrencileri 
Eskişehir'de sergi açıyor. 15-20 
Haziran tarihleri arasında Eski
şehir Devlet Güzel Sanatlar 
Galerisi'de izlenime açık kala
cak olan sergi, yıl içinde Sera
mik Bölümü öğrencilerinin 
yapmış oldukları çalışmaları 
içeriyor. Sergi 15 Haziran 
tarihinde saat 17:00'de gerçek
leştirilecek bir kokteyl ile 
açılıyor. 

&ii':'.Ne•sin oyunu 
ANAOOttJ .Universitesi İktisa

di ve. idari Bilimler Fakültesi 
9ğrentileriııden oluşan 
1.1.B.F. oyuncuları Aziz Ne
sin'in "Düdükçülerle Fırçacı
ların Savaşı'' isimli tiyatro 
oyununu sergilediler. Devlet 
KonseNatuarı Deneme Sah
nesinde 3-4 Haziran tarihle
rinde sergilenen oyun büyük 
ilgi gördü. Savaş olgusunun 
iğneliyici bir dille sergilendiği 
oyunda, .savaşların ne kadar 
basit nedenlerle çıktığı ve ik
tidar sahiplerinin bir ülkeyi 
nasıl savaşa sürükleyebile
cekleri anlatılryor. 
Oyun ve toplulukları hakkın
da görüştüğümüz İ.İ.B.F. 
oyuncuları, sergiledikleri 
oyunun sava~ gibi bir felaketi 
güldi,irerek arılattığını ve sa
vaşın asıl gerçeğini gözler 
önün(il serdiğini söylediler. 
Sene başından itibaren oyun 
için çalışmaya başladıklarını 
söyleyen topluluk üyeleri, 
oyunda yer alan bütün oyun
cu ve teknik elemanların öğ
rencilerden oluştuğunu vur
guladılar. 

Seans: 14:30, 16:45, 

19:00,21:15 

► Kılıçoğlu 1.Salon 
© Büyük Umutlar 

(Bir klasik derlemesi) 

Seans: 11 :00, 14:30, 18:00, 

21 :15 

► Kılıçoğlu 2.Salon 
© Kaybedenler 

(Seyredilmeye değer bir film) 

Seans: 11 :00, 14:30 

18:00,21 :15 
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Polis pilotlar eğitimde AÖF Batı Avrupa Sınavları 
Açıköğretim Fakültesi Batı Avrupa 

Sınavları'nda, Avrupa'nın 11 kentinde 13-
1 4 Haziran 1998 tarihleri arasında 
yapılacak dönem sonu sınavlarında görev 
alacaklar belirlendi. Batı Avrupa Sınavları, 
Avrupa'nın 5 ülkesinde ve 11 kentte 
yapılacak ve şu öğretim üyeleri görev ala
caklar: 

Sivil Havacılık Yüksekokulu'nda 
polislere verilen pilotluk eğitimi 
sayesinde Türkiye ekonomisine 

büyük katkı sağlanıyor. 
80 bin do-
lar civarın
da oluyor- ..-lı.iiiii __ ......, 

Prof. Dr. Ahmet Özata, Bern 
Prof. Dr. Ertuğrul Yörükoğulları, Köln 
Prof. Dr. Celil Kopara!, Münih 
Prof. Dr. Özcan Uçkan, Viyana 
Doç. Dr. Ahmet Özmen, Hamburg 
Doç. Dr. Fehmiye Koca, Brüksel 
Doç. Dr. Hikmet Sofuoğlu, Paris 
Doç. Dr. İlyas Şıklar, Stuttgart 
Doç. Dr. Seyhun Topbaş, Berlin 

' Öge Demirkan 
A nadolu Üniversitesi Sivil 

/"\1--favacılık Yüksekokulu'nda 
Emniyet Genel Müdürlüğü tara
fından belirlenen polislere heli
kopter pilotluğu eğitimi verili
yor. Emniyet Müdürlüğü ve Ana
dolu Üniversitesi arasında imza
lan özel bir protokol ile yetiştiri
len pilot adayları toplam dört ay 
süren bir eğitim alıyorlar. 

1994 yılında başlanan eğitim 
sonunda şimdiye kadar 31 em
niyet mensubu helikopter pilotu 
olarak eğitim gördü. 

du. Ama 
şimdi ara
mızdaki 
protol gere
ği bu mik
tar çok da
ha aşağıla
ra indi. Şu 
anda bir ra
kam ver

Emniyet Genel Müdürlüğü tarafından belirlenen polislere helikopter 
pilotluğu için yoğun bir ders programı uygulanıyor 

Yrd. Doç. Dr. Aynur Bayer, Frankfurt 
Yrd. Doç. Dr. Serdar Terekli, Denhaag 

Sivil Havacılık Yüksekokulu 
Müdürü Doç. Dr. Mustafa Öç, 
Tükiye'de bu eğitimi veren tek 
birim olduklarını söyledi. Bun
dan önce bu eğitimin yurt dış_ın
da verildiğıni kaydeden üç; 
"Yurt dışında pilotluk eğtimi 
alan bir polisin maliyeti tahmini 

memiz olanaksız çünkü yedek 
bakım masraflarını ve yakıtı Em
niyet Genel Müdürlüğü sağlıyor. 
Biz sadece ders başına ücret alı
yoruz" dedi. 

Helikopter pilotluğu eğitimi 
alan polisler de Anadolu Üniver
sitesi Sivil Havacılık Yüksekoku
lu'ndaki eğitimin çok kaliteli ve 
disiplinli olduğunu kaydettiler. 

İzleyici istekleri 
gözönüne alınmıyor 
Uludağ Üniversitesi öğretim 

elemanlarından Prof. Dr. 
Nedim Gürsakal "Medya ve 
Araştırma"konulu bir konfe
rans verdi. Uludağ Gazetesin
de köşe yazarlığı da yapan 
Gürsakal'ın konferansı 27 Ma
yıs Çarşamba günü Anadolu 
Üniversitesi Kongre Merkezi 
Kırmızı Salonda gerçekleşti. 

Gürsakal konuşmasında ileti
şim teknolojisinin, buna bağlı 
olarak medyanın büyük bir 
hızla geliştiğini, ve akademik 
çalışmaların bu gelişmelere ye
tişemediğini söyledi. Gelişen 
teknolojiye rağmen medyanın 
bir çok eksikliklerinin bulun
duğunu belirten Gürsakal, 
medya kuruluşlarının okuyucu 

ve izleyicilerin isteklerini öğ
renmek için araştırmalar yap
ması gerektiğini vurguladı. 
Reyting ölçümlerinin bu tür 
araştırmaların yerine geçeme
yeceğine dikkat çeken Gürsa
kal, "Medya kuruluşları istatis
tik biliminden yararlanmalıdır" 
dedi. 

Tolum hayatına giren bazı 
yabancı kavramların Türkçe 
sözcük karşılıklarının olmayışı
na dikkat c;ekC'n Gürsakal, bu
nun toplum ic; i iletişimde ko
pukluklc1ra yol açtığını söyledi. 
İktisat Fakültesi Dekan Yardım
cısı Prof. Dr. Ahmet Öı:men'in 
konuşmacı Prof. Dr. Nedim 
Gürsakal'ın öz geçmişini sun
masıyla başlayan konferans 
katılımcıların Gürsakala sor-

DUYURULAR 

YAVRU KEDİLER 

Eskişehir Devlet Mühendislik Mimarlık Akademisi 1979 mezunları 19 yıl sonra biraraya geldi 

E.D.M.M.A. 'den 19 yıl sonra tekrar 
A. nadolu Üniversitesi'nin çekirdeğini oluşturan 

r\okullardan birisi olan Eskişehir Devlet 
Mühendislik Mimarlık Akademisi 1979 yılı 
mezunları 30 Mayıs'ta biraraya geldiler. D.S.İ 
Sosyal tesislerinde toplanan mezunlar, gönüller
ince eğlenip geç te olsa bir mezuniyet balosu 
yapmış oldular. Toplantıya Büyükşehir Belediyesi 

Başkanı Orhan Soydaş katılarak, bir konuşma 
yaptı. 

Mezunlar, ertesi günde okullarına giderek 
yapılan yoklamayı ve betonerme dersinden 
aldıkları vize sınavlarının okunmasını neşeyle 
izlediler. Mezunlar daha sonra Anadolu Üniver
sitesi Yunusemre Kampusü'nü gezdiler. 

Disiplin Yönetmeliği yenilendi 
Yüksekokul öğrencilerinin işle
miş oldukları disiplin suçların
dan dolayı Yüksekokul Müdürü. 
Konservatuvar öğrencilerinin iş
lemiş oldukları disiplin suçların
dan dolayı Konservatuvar Müdü
rü. 
Soruşturma yaptırmaya yetkili 

amirler, soruşturmayı bizzat ya
pabileceği gibi, soruşturmacı ve
ya soruşturmacılar tayin etmek 
suretiyle de yaptırabilirler. 

edilen öğrenciler hakkında veri
lecek uyarma, kınama ve yükse
köğretim kurumlarından bir haf
tadan bir aya kadar uzaklaştırma 
cezaları için yetkili disiplin ami
rine, yükseköğretim kurumun
dan bir veya iki yarıyıl için uzak
laştırma cezası ile yükseköğretiın 
kurumundan çıkarma cezaları 
için Üniversite Disiplin Kuruluna 
teklifte bulunur. 

Madde 21-Disiplin 

1 

25 gün önce doğan çeroke 
cinsi üç yavru için yuva 

aranıyor. 

KİRALIK EV 
Datça Billurkent 

1-15 Temmuz arasında 
( Dr. Tülin Altay: 1263) 

Baştarafı 1. Sayfada 
A. vnı maddede yer alan diğer 

r\bir hüküme göre ise, yüksc
köğretim kurumundan bir veya 
iki yarıyıl için uzaklaştırma ve 
kurumdan çıkarma cezaları yet
kili disiplin kurulunca tespit edi
lecek. Disiplin suçu teşkil eden 
olay yükseköğretim kurumuyla 
sınırlı ise ilgili kurumun dekanı 
ya da müdürü olayı soruşturma
ya yetkili olurken, olay kurumla
rı ve üniversite genelini kapsıyor
sa üniversite üst kurulu tarafın
dan soruşturulacak. 

Toplu veya süreklilik arzeden 
öğrenci eylemleri ile ilgili olarak 
rektör veya görevlendireceği rek
tör yardımcısının başkanlığında; 
fakülte, enstitü, yüksekokul ve 
varsa konservatuvar öğretim ele
manlarından oluşan, olayın kap
sam ve niteliğinin gerektirdiği sa
yıda üyeden inceleme ve soruş
turma kurulu teşkil edilir. Bu ku
rul meydana gelen öğren i olay
larının sebeplerini ve tekerrürün 
önlenmesi ıçin alınması gereken 
tedbirleri bir rapor halinde rektö
re sunar. 

cezalarından; ~ 
Uyarma, kınama ve yükseköğ

retim kurumlarından bir hafta
dan bir aya kadar uzaklaşlırma 
cezaları doğrudan doğruya ilgili 
fakulte dekanı, enstitü, konserva
tuvar veya yüksckokul müdürün
ce, Yükseköğretim kurumundan 
bir veya iki yarıyıl için uzaklaştır
ma cezası ile yübeköğretim ku
rumundan çıkarma cezaları, yet
kili disiplin kurulunca verilir. 
Üniversite, Fakulte, Enstitü, Kon
servatuvar ve Yüksekokul Yöne
tim Kuralları aynı zamanda ken
di kurumlarının disiplin kurulu 
görevini de yapar. 

(Mustafa Sekmen: 3012) 

SATILIK BİLGİSAYAR 
EMM 386, 4 MB Ram 59 Mhz hız. 

486 DX 2-S 8 Ram, 
EGA/VGA 15 inch Ekran, 

(Leyla Takman-Ruşen Yamaç: 
2031-2032) 

SATILIK YAZICI 
Hyundai HOP dot matrix 
(Leyla Takman: 2054/24) 

SATILIK EV 
Savaş Caddesinde yeni daire 

3 oda, 1 salon 100 m2 
( Dr. Tülin Altay: 1263) 

SATILIK OTO TEYP 
Digital beyinli clarion marka 

Kenwood kolon 
(Seyfi Öz kan: 1245) 

Bu köşe ücretsizdir. Her türlü 
duyurularınızı 7 790'a yazdırınız. 

Karara göre başlığı ile birlikte 
değiştirilen 13. ve 21. madde, şu 
şekilde düzenlendi. 

Soruşturma Yaptırmaya 
Yetkili Amirler 

Toplu, süreklilik arzeden 
ve/veya müşterek alan veya me
kanlarda öğrenci olayları ile ilgi
li olarak Üniversite Rektörü, Fa
külte öğrencilerinin işlemiş ol
dukları disiplin suçlarından dola
yı Dekan, Enstitü öğrencilerinin 
işlemiş oldukları disiplin suçla
rından dolayı Enstitü Müdürü, 

Ayrıca, yapacağı soruşturma 
sonucunda suçlu oldukları tespit 
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İdari İşler kupaya uzandı. 
Galip E. Öztürk 

Dai
1

re Başkanlıkları Kupa
. sı nda şampiyonun adı ida

ri işler. 2 Haziran günü saat 
12:l 5'te, finalde, Bütçe ile karşı 
karşıya gelen İdari İşler rakibini 
zorlanmadan 3-1 yenerek şam
piyonluk kupasının sahibi oldu. 

Maça İdari İşler, Mustafa-Muh
sin -Musa~Coşkun-Güren-Beytul-
1 ah-Muammer-Celi I-Hasan
Uğur-Ali ihsan onbiri ile çıkar
ken, Bütçe, Turgay-Orhan-Nuh
Hakan-Atilla-Adnan-Serdar-Hü
seyin-Aydın-Behçet-Ali'den olu
şan kadrosuyla sahada yer aldı. 
Maçın ilk yarısında iki ekibin 

de savunmaya dayalı bir oyun 

Anadolu Üniversitesi Daire 
Başkanlıkları Kupası Futbol 

Turnuvası'nda Bütçe'yi 3-1 yenen 
İdari İşler şampiyon oldu. 
Şampiyon, kupasını Rektör 
Yardımcısı Prof. Dr. Nezih 

Varcan'ın elinden aldı. 

sergilemelerinden dolayı, ileri uç 
elemanları golle buluşamadılar 
ve ilk yarı 0-0 sona erdi. 

İkinci yarıya hızlı başlayan 
İdari İşler 48. dakikada Muh
sin'in ceza sahası içinden attığı 

düzgün şutla 1-0 öne geçti. 
55. dakikada ceza sahası için

deki mücadelede Nuh topa elle 
müdahale edince, hakem penal
tı noktasını gösterdi. Atışı kulla
nan Behçet topu ağlara gönder
di, ancak hakem atıştan önce 
İdari İşler oyuncularının ceza sa
hasına girdiğini belirterek atışı 
tekrarlattı. Atışı yeniden kullanan 
Nuh Bütçe'ye beraberlik golünü 
kazandırdı(l-1 ). 

72. dakikada İdari İşler'in ata
ğında soldan ceza sahasına giren 
Sertan topu ortaladı. Ortaya iyi 
yükselen Hasan kafayla topu fi
lelere göndererek idari İşler'i ye
niden öne geçirdi(2-1 ). 

77. dakikada idari işler farkı 
üçe çikardı. Ceza sahası içinde 
topa çok düzgün vuran Coşkun 
durumu 3-1 yaptı. 

Havuza yoğun ilgi 
22 Haziran-30 
Ağustos tarihleri 
arasında yapılacak 
yüzme havuzu yaz 
kursu kayıtlarına 
hem üniversite 
içinden hem de 
üniversite dışından 
yoğun talep var. 

Geleceğin 
yüzme 

şampiyonları 
üniversitemiz 
kapalı yüzme 

havuzunda, 
tecrübeli 

hocalar 
gözetiminde, 

yaz 
kurslarında 

Anadolu Üniversitesi Yüzme 
Şubesi tarafından düzenle

nen yüzme yaz kursu kayıtlarına 
ilk günden itibaren yoğun ilgi 
gösterildi. 1 Haziran günü saat 
8:30'da başlayan kayıtlara üç sa
at içinde üniversite dışından 100 
kişi kayıt yaptırırken, personel
den ise 51 kişi kayıt yaptırmak 
için başvurdu. 

Konuyla ilgili görüşlerini aldı
ğımız yüzme havuzu müdürü 
Haluk Okur kurslara yoğun talep 
olduğunu belirterek "Bu bizim 
ne kadar önemli ve başarılı ol
duğumuzu gösteriyor." dedi. 

Yüzme yaz kursu büyükler ve 
küçükler çalı~ması olarak iki ka
tegoride yapılacak. Küçükler ça
lışması 22 Ha.ziran-30 Ağustos 

tarihleri arasında düzenlenecek. 
Kurs 1 O hafta sürecek ve toplam 
20 ders yapılacak. Kursa üniver
site dışından katılacaklardan 1 O 
milyon, üniversite personelinin 
çocuklarından 7,5 milyon TL. 
kurs ücreti alınacak. 

Büyükler çalışması ise aylık 
olarak haftada üç gün birer saat 
olarak yapılacak. Kursa katılmak 
isteyen İdari personel 1.750.000 
TL., Anadolu Üniversitesi öğren
cisi 1.5 milyon, Osmangazi Üni
versitesi öğrencisi 2 milyon TL., 
akademik personel 2.250.000 
TL., kurum dışından katılacaklar 
3.5 milyon TL. ücret ödeyecek
ler. 

Yüzme ve stil öğrenmek iste
yenler eğer kurum içinden ise 8 
milyon, kurum dışından ise 11 

Bundan sonraki dakikalarda 
başka gol olmayınca İdari İşler, 
Daire Başkanlıkları Kupası'nın 
sahibi oldu. Maçtan sonra şam
piyon takıma kupa Rektör yar
dımcısı Prof.Dr. Nezih Varcan 
tarafından verildi. Varcan yaptığı 
konuşmada turnuvalarda hoş ol
mayan olayların yaşandığını 
duyduğunu, bu turnuvaların 
düzenlenmesinin asıl amacının 
dostluk ve kardeşlik olduğunu 
belirtti. 

. Fakülte-Yüksekokul 
Personel Kupası 

Daire Başkanlıklc1rı Kupa'.-.ı 
finalinin sona ermesinden 

sonra gözler 9-22 Haziran ta
rihleri arasında düzenlenecek 
Fakülte-Yüksekokul Personel 
Kupası maçların.1 çevrildi. 

Anadolu Üniversitesi yeni 
bir futbol şölenine daha imza
sını atıyor. 9-22 Haziran tarih
leri arasında düzenlenecek 
olan FakülteıYüksekokul Per-

sone! Kupası' na 1 O fakülte ve 
iki yüksekokul katılacak. Tur
nuvanın A Grubu'na geçtiği
miz yılı ilk dörtte tamamlayan 
A.Ö.F. ve Mühendislik Mimar
lık fakülteleri ön eleme maçı 
oynamadan katılmaya hak ka
zanırken, B Grubu'nda ise Ec
zacılık ve S.H.Y.O. doğrudan 
grup maçlarında mücadele 
edecekler. 

Ön eleme ve grup maçları 

Ön eleme karşılaşmaları programı: 
9.6.98 12:15 
9.6.98 18:15 

10.6.98 12:15 
10.6.98 18:15 

Eğitim-Dev. Kons.(1-2) 
Edebiyat-Bilecik (3-4) 
iletişim-G.S.F.(5-6) 
Bozüyük-İ .İ .B.F.(7-8) 

A Grubu maç programı: 
1-A.Ö.F. 
2-Mühendislik 

11.6.98 12:15 
11.6.98 18:15 
15.6.98 12:15 
15.6.98 18:15 
17.6.98 12:15 
17.6.98 18:15 

3-(1-2) galibi 
4-(3-4) galibi 

A.Ö.F.-(3-4) galibi 
Mq_hendislik-(1-2) galibi 
A.O.F.-(1-2) galibı 
Mühendislik-(3-4) galibi 
(1-2) galibi-(3-4) __ galibi 
Mühendislik-A.O.F. 

B Grubu maç programı: 
1-Eczacılık 
2-S.H.Y.O. 

3-(5-6) galibi 
4-(7-8) galibi 

12.6.98 12 15 
12.6.98 18 1 5 
16.6.98 12 15 
16.6.98 18 15 
18.6.98 12 1 5 
18.6.98 18 15 

Eczacılık-(7-8) galibi 
S.H.Y.O. (5·6) galibi 
Eczacılık-(5-6) galibi 
S.H.Y.O.-(7-8) galibi 
Eczat ılık-S.H.Y.O 
(5-6) galibi-(7-8) galibi 

Final 22.6.98 12:15 A Grubu licleri-B Grubu lideri 



■ İşitme engelli çocukların eğitiminde çok başarılı 
sonuçlar alan İÇEM, alanında dünyadaki dört büyük 
okuldan bir tanesi olma özelliğine sahip. 

11 
Nergis Bozyiğit 

şitme engeli insanların toplu
ma kazandırılması ve eğitim
lerini sürdürebilmeleri, hatta 

daha da öteye giderek konuşa
bilmeleri için çalışan profesyo
nel kurumlar var ... İşitme engel
liler konusunda dünyanın dört 
büyük okulundan bir tanesi de 
Anadolu Üniversitesi İşitme En
gelli Çocuklar Eğitim ve Araştır
ma Merkezi (İÇEM). 

Merkez, 1979 yılında 4 öğren
ci ve 3 yetişkin işitme engellinin 
eğitim gördüğü bir okul olarak 
kurulmuş. Diğer işitme engelli 
okullardan en büyük farkı aynı 
zamanda araştırma merkezi ol
ması. Merkezde işitme engelli 
çocukların eğitimi için sürek! i 
araştırmalar yapılarak bu ana ka
dar eğitimde başarılı bir çizgi ya
kalanmış. İÇEM1de işitme engelli 
çocukların eğitiminde doğal, işit
sel-sözel yöntem uygulanıyor. 

Bu yöntem dünyada içem ile 
birlikte dört okulda uygulanıyor. 
İngiltere1de Bhird Day, Ameri
ka1da Klark Scholl far The Deaf 
ve Hollanda1da uygulanan bu 
yöntemin temel amaci çocuğa 
normal konuşmayı ve konuşu
lanları anlamayı öğretmek. Bu
nun içinde çocuklara işitme ci-

hazı takılıyor. Bu sayede çocuk
ların çok az da olsa duymaları 
sağlanıyor. Bu yöntemin uygu
lanmasında İÇEM İngiltere1deki 
okulun sistemini örnek almış ve 
doğal işitsel-sözel yöntemi adap
te etmeye çalışmış. 

İÇEM1 in 3 yaştan 7 yaşa kadar 
okul öncesi bölümü, dokuz yıllık 
ilk öğretim bölümü ve dört yıllık 
lise bölümleri bulunuyor. Bunla
rın yanında odioloji klinikleri, ci
haz bakım-onarım ve kulak kalı
bı teknik servisleri, aile uyum ve 
aile eğitim programları yer alı
yor. İÇEM1de toplam 269 çocuk 
eğitim görüyor. Bunlardan 25'i 
lisede, 431ü orta okulda, 601

1 ilk 
okulda ve 33 1ü yuvada olmak 
üzere toplam 161 çocuk eğitim 
alıyor. Bundan başka kaynaştır
ma grubu denilen, normal işiten 
çocukların işitme engelli çocuk
lar ile bir arada olması için oku
la alınan çocuklar da var. İşitme 
engelli çocukların eğitim gördü
ğü bir okulda normal işiten ço
cuklarla birlikte eğitim yapılma
sının amacı hakkında İçem Mü
dür Yardımcısı Cem Girgin şun
ları söylüyor, "işitme engelli ço
cukların normal işiten çocuklar 
ile birlikte mümkün olduğu ka
dar beraber olmasını istiyoruz. 
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İÇEM'de işitme engelli çocukların normal işiten çocuklar ile birlikte mümkün olduğu 
kadar beraber olmasını istiyoruz 

Maalesef Türk eğitim sisteminde 
işitme engelli çocukların normal 
okullarda okumaları çok zor. Biz 
de okulumuzda ters kaynaştırma 
diye bir sistem kullanıyoruz. Ya
ni işitme engelli çocuklar normal 
okula gideceğine normal işiten 
çocuklara biz okulumuzda eği
lim veriyoruz". Kaynaştırma 

kapsamındaki öğrencilerin sayı
ları, lisede .83, yuvada 25 olmak 
üzere toplam 108. Dört öğrenci
ye bir öğretmenin düştüğü okul
daki eğitim kadrosu da, 4 yöneti
ci, 9 öğretim elemanı, 48 öğret
men, 9 öğretmen yardımcısı, 1 
odiolog, 2 psikolog, 1 elektronik 
mühendisi ve 3 kulak kalıp yapı
mı ile görevli teknik ekipten olu
şuıor. 

İçem'in kullandığı yöntem ile 
diğer okullardan ayrılmasının 
yanında bir diğer ayırt edici 

özelliği de eğitim kadrosunun 
kalitesi. Bu konuda çok iddialı 
olduklarını söyleyen Cem Gir
gin, "Anadolu Üniversitesi gibi 
çok büyük bir kurumun desteği
ni alıyor olmamız, hem okulu
muzun hem de eğitim kadromu
zun kaliteli olmasında önemli 
bir etken. Okulda görevli hoca
ların çoğu yurt dışında eğitim 
görmüş ve işitme engelliler öğ
retmenliği bölümünden seçile
rek alınmış kişiler" dedi 

Çocuklar azda olsa duyuyor 

İşitme kaybının ortadan kalk
ması bilimsel olarak mümkün 
değil. İçem'de uygulanan doğal 
işitsel-sözel yöntemle takılan ci
hazlar sayesinde çocukların yüz
de 991u az da olsa ses duyabili
yor. Cihaz takıldığı halde ses 
duymaıanların oranı yüzde 1. 
Doğuştan işitme kaybı olan ço
cuklara, cihazlarla işitme alış
kanlığı kazandırılmaya çalışılı-

yor. Mükemmel olmasa da bu 
sayede çocuklar konuşmayı öğ
renebiliyorlar. 

Ailelerin eğitimi şart 

İşitme engelli çocukların eğiti
minde, eğitimin önemli bir bölü
münü de ailelerin çocuklarına 
gösterdikleri ilgi oluşturuyor. Ve
rilen eğitimin pekişmesi ve ço
cuklara duyma alışkanlığının ka
zandırılması için işitme engeli 
olan çocukların ailelerine de çok 
büyük görevler düşüyor. Bu ne
denle İçem 1de ayda bir kez aile
lere eğitim veriliyor. 1997 ra
kamlarına göre İçem1de 0-3 yaş 
grubundaki çocuklar için 81 ai
leye aile eğitimi verildi. İçem 1de 
okuldaki öğrencilere ve aileleri
ne verilen eğitimin yanında işit
me engeli olan diğer çocukların 
ailelerine yönelik olarak işitme 
testi ve cihazlandırma çalış
maları yapılıyor. Bu çalışmalar 
da 1997 itibariyle 601

1 buluyor. 


